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ACTA D’ASSEMBLEA DE BARRI 

1. Dades generals 

 Barri: El Centre 

 Data: dilluns 13 de novembre de 2023 

 Hora: 19h 

 Lloc: Teatre Núria Espert 

 Regidor/a de barri: Javier Romero 

 Assistents de l’equip de govern: 

o Javier Romero: regidoria de barri del Centre, regidoria de Participació 

Ciutadana, regidoria de Joventut, regidoria d’igualtat, Feminisme i LGTBI 

o Victor Puntas: Cap de gabinet i protocol 

o Marc Giribet: alcalde 

2. Ordre del dia 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

B. Comunicacions de l’equip de govern 

i. Ordenances fiscals 2024 

ii. Pla Sant Andreu Millora 

C. Interlocució amb el veïnat. Precs i preguntes 

3. Punts tractats i acords 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

El regidor de barri, Javier Romero, obre la sessió donant la benvinguda als i 

a les assistents a l’assemblea. Explica el funcionament de la sessió i recorda 

els objectius i horaris d’atenció de la regidoria de barri. 

B. Comunicacions de l’equip de govern 

i. Ordenances fiscals 2024: l’alcalde explica als assistents l’evolució de 

l’estat econòmic de l’Ajuntament durant els darrers anys i els possibles 

escenaris per afrontar l’any 2024.  

ii. Pla Sant Andreu Millora: l’alcalde explica el pla i els àmbits d’actuació 

d’aquest. Comenta l’afectació d’aquest pla sobre el pressupost municipal. 
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C. Interlocució amb el veïnat. Precs i preguntes1 

V: expressa la necessitat d’incrementar la neteja al barri. També comenta que 

els carrers de les Malvines són molt afectats per la Festa Major en termes de 

consum al carrer i de deposicions. Explica que hi ha unes tanques al polígon 

que estan caigudes i demana, per últim, que es revisin els negocis de 

restauració dels carrers Esport i Vallès per la pudor a fregits. 

E.G.2: es recullen les seves observacions. En primer lloc, s’anima a que el veí 

en qüestió i la resta d’assistents s’acostumin i promoguin l’ús del servei de 

notificació d’incidències via Whatsapp municipal, conegut com Hola Sant 

Andreu, per enregistrar problemàtiques a la via pública en termes de neteja, 

manteniment i recollida de residus. També s’explica que l’equip de govern ja 

va recollir la demanda d’augmentar la neteja als carrers annexos al recinte 

firal, ja que va ser una de les observacions més repetides a l’enquesta de 

valoració de la Festa Major. Tanmateix, es puntualitza que enguany ja es van 

realitzar accions noves i específiques com la neteja amb aigua perfumada en 

aquests carrers durant els dies de festes. 

V: comenta la necessitat de regular l’ús de patinets elèctrics, argumentant que 

són molts els casos on els conductors circulen sense casc, en parelles, etc. 

També es mostra preocupat per l’excés de velocitat en la circulació de 

vehicles a l’Avinguda Constitució i el carrer Anoia. Exposa també la 

problemàtica de la sobrecàrrega de pressió d’aigua als bocs de la Plaça 

cerdanya, que acaba ocasionant fuites i desperfectes. 

E.G.: en quant a les infraccions de circulació (patinets i vehicles), es comenta 

que s’està treballant des de diferents vies. En primer lloc, amb el Pla Sant 

Andreu millora amb el reforç de presència policial. Per altra banda, s’està 

treballant l’actualització de la normativa de civisme i convivència, així com 

altres normes properes que la puguin complementar. També s’estan 

instal·lant radars mòbils per recollir aquestes infraccions. Per últim, s’explica 

que la sobrepressió hídrica va ser originada per la instal·lació del dipòsit de 

Can Salvi, però s’estudiarà aquesta demanda per intentar donar-li solució. 

                                                           
1 Per tal de garantir l’anonimat dels i de les assistents a l’assemblea, es referiran les intervencions 
amb la lletra inicial del nom del veí/na. 
2 Abreviatura d’Equip de Govern 
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V: pregunta quan s’execturan les obres de rehabilitació de la font de la rotonda 

de l’Avinguda Constitució amb Via de l’Esport. 

E.G.: puntualitza que per l’equip de govern és urgent aquesta obra, però és un 

tema que primer han de tractar les empreses asseguradores de les parts 

implicades. 

V: comenta que a la Plaça Catalunya al seu edifici s’han donat casos 

d’embossaments de la baixant, i sembla ser que existeix un problema amb el 

col·lector. Aquests embossaments han provocat el filtrat d’aigües grises cap 

a l’interior de l’edifici. 

E.G.: es demana que es faci arribar al regidor de barri el número de registre 

d’instància per començar a fer el seguiment d’aquest cas, i s’anima a la resta 

d’assistents a fer el mateix en cas de trobar-se en situació similar. 

V: comenta que a la zona de la riera de Can Salvi cal fer neteja i poda de les 

males herbes. 

E.G.: cal revisar si aquella zona és pública o privada per començar a determinar 

accions. 

Sense més punts a tractar, es conclou l’assemblea amb el vist-i-plau dels i de les 

assistents. 

 

 

 


